
ZÁPIS Z 2. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ 
ZASTUPITELSTVA MĚSTA POLICE NAD METUJÍ V ROCE 2006 

konaného dne 27.4.2006 v 16,30 hod. v zasedací místnosti hasičské zbrojnice  
v Polici nad Metují  

Přítomni : dle presenční listiny 
Pozdní příchod : Ing. Jaromír Kříž, Petr Scholz - 16.40 hodin 
Předčasný odchod : Miloš Puschmann - 18.50 hodin 
Nepřítomen : Věra Kašíková, Josef Kašpar,  
Hosté : ředitel TS s.r.o Ing. V. Bučok, ředitelka MŠ A. Švorčíková 

Ověřovatelé zápisu : Josef Hauk, Lenka Fulková 
Zapisovatelka : Dagmar Hauschková  

a) Zahájení jednání starostou města 

Zahajuji 2. veřejné zasedání ZM v roce 2006, které jsem svolal v souladu se zák. č. 128/2000 Sb., o 
obcích a ve znění pozdějších předpisů na základě ustanovení §92 odst. 1. 
Vítám všechny přítomné členy ZM, vedoucí odborů MěÚ a zaměstnance města, dále vítám ředitele a 
vedoucí organizací zřizovaných městem a všechny přítomné občany. 
Zapisovatelkou dnešního jednání stanovuji paní Dagmar Hauschkovou. 
Ověřovateli zápisu z dnešního jednání stanovuji pana Josefa Hauka a paní Lenku Fulkovou.  

V době zahájení zasedání ZM je přítomno 17 členů ZM z celkového počtu 21 členů. 
 
ZM je usnášeníschopné! 

b) Dovoluji si Vám předložit program dnešního jednání : 
 
01) Zahájení  
02) Schválení programu 2. zasedání ZM v roce 2006 

03) Kontrola plnění usnesení ZM 
04) Pořízení změny č.2 ÚP města 
05) Vyhláška č.06/2006, o symbolech města a jejich užívání 
06) Dodatek ke smlouvě o poskytnutí půjčky TS s.r.o. 
07) Poskytnutí půjčky z Fondu rozvoje bydlení města  
08) Úprava rozpočtu roku 2006 o daň z příjmu právnických osob za město za rok 2005 
08) Prodej, odkupy, převody a směny nemovitostí 
09) Diskuse  

Kontrola plnění usnesení ZM : 

25/06/01 zodp. IMŽP - prodej pozemku p.č. 95/1, 95/18 a 95/19 v k.ú. Police nad Metují České poště 
s.p. 
04/03/02 zodp. IMŽP - odkup pozemků na trase „obchvatu" 
04/01/03 zodp. IMŽP - směna ulic Tomkova - Na Babí s KHK 
11/08/03 zodp. IMŽP - převzetí pozemků v areálu DPS od AOPK ČR 
09/04/04 zodp. IMŽP - odkup garáže od Veby a.s. 
12/06/04 zodp. IMŽP - bezúplatný převod pozemku od Veby po demolici  
17/02/04 zodp. IMŽP - bezúplatný převod pozemku v areálu ČOV 
11/06/05 zodp. IMŽP - prodej domu čp. 334 v ulici Pod Havlatkou 
12/06/05 zodp. IMŽP - prodej pozemků pro výstavbu supermarketu Penny Market 
11/01/06 zodp. IMŽP - prodej nemovitosti v areálu bývalé cihelny panu Gumulákovi  

USNESENÍ  

z 2. veřejného zasedání zastupitelstva města 
v roce 2006ze dne 27. dubna 2006 

01/02/2006 
ZM schvaluje předložený návrh programu 2. veřejného zasedání ZM v roce 2006. 
01) Zahájení  
02) Schválení programu 2. zasedání ZM v roce 2006 
03) Kontrola plnění usnesení ZM 



04) Pořízení změny č.2 ÚP města 

05) Vyhláška č.06/2006, o symbolech města a jejich užívání 
06) Dodatek ke smlouvě o poskytnutí půjčky TS s.r.o. 
07) Poskytnutí půjčky z Fondu rozvoje bydlení města  
08) Úprava rozpočtu roku 2006 o daň z příjmu právnických osob za město za rok 2005 
08) Prodej, odkupy a převody a směny nemovitostí 
09) Diskuse 
Pro: 17 Proti: 0 Zdržel se: 0  

02/02/2006 
ZM schvaluje pořízení změny č. 2 územního plánu města Police nad Metují.  
Zodpovídá: OV 
Pro: 19 Proti: 0 Zdržel se: 0  

03/02/2006 
ZM schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 06/2006, o symbolech města a jejich užívání. 
Zodpovídá: tajemník 
Pro: 19 Proti: 0 Zdržel se: 0  

04/02/2006 
ZM schvaluje dodatek č. 2 ke smlouvě o poskytnutí půjčky na krytí nedostatku provozních prostředků, 
uzavřené dne 10. 12. 2004 s Technickými službami Police nad Metují s.r.o., kterým se mění čl. III - 
termín splatnosti dle finančních možností, nejpozději do 30. 6. 2006. 
Zodpovídá: FSO, ředitel TS s.r.o. 
Pro: 19 Proti: 0 Zdržel se: 0  

05/02/2006 
ZM schvaluje poskytnutí půjčky z Fondu rozvoje bydlení města Police nad Metují společným žadatelům 
Ferdinandu a Grazyně Tomčiakovým, Žďárská ulice 73, Police nad Metují na dodatečnou izolaci proti 
spodní vodě včetně opravy zdi ve výši 25 000,- Kč. 
Zodpovídá: FSO 
Pro: 19 Proti: 0 Zdržel se: 0  

06/02/2006 
ZM schvaluje úpravu rozpočtu roku 2006 o daň z příjmu právnických osob za město za rok 2005 ve výši 
1 434 420,- Kč v příjmech v položce 1122 a výdajích 6399 5362. 
Zodpovídá: FSO 
Pro: 19 Proti: 0 Zdržel se: 0  

07/02/2006 
ZM schvaluje bezúplatný převod pozemků p.č. 963 o výměře 3080 m2 a p.č. 964/1 o výměře 94 m2 v 
k.ú. Police nad Metují z vlastnictví pana Jana Durdíka do majetku města. 

Zodpovídá: IMŽP 
Pro: 19 Proti: 0 Zdržel se: 0  

08/02/2006 
ZM schvaluje zřízení věcného břemene ve prospěch oprávněného z věcného břemene T-Mobile Czech 

Republic a.s. - právo uložení a provozování přípojky na veřejný rozvod el. energie na pozemku p.č.1175 
v k.ú. Pěkov a s tím spojené omezení, spočívající v povinnosti trpět a umožnit oprávněnému a jím 
pověřeným třetím osobám přístup a příjezd na tuto nemovitost za účelem zajišťování provozu a údržby, 
včetně případné rekonstrukce a odstranění této přípojky. Věcné břemeno se zřizuje za jednorázovou 
úhradu ve výši 10.000,-Kč.  
Zodpovídá: IMŽP 
Pro: 19 Proti: 0 Zdržel se: 0  

09/02/2006 
ZM schvaluje prodej pozemku p.č.758/83 o výměře 704 m2 v k.ú. Velká Ledhuje manželům Renému a 
Jolaně Stuchlíkovým. Kupní cenu ve výši 253.440,- Kč uhradí kupující při podpisu kupní smlouvy. 
Zodpovídá: IMŽP 
Pro: 19 Proti: 0 Zdržel se: 0  

10/02/2006 
ZM schvaluje prodej pozemku p.č.758/84 o výměře 743 m2 v k.ú. Velká Ledhuje Milanu Kollertovi a Petře 
Suchomelové. Kupní cenu ve výši 267.480,- Kč uhradí kupující nejpozději do tří měsíců od podpisu kupní 



smlouvy, návrh na vklad do katastru nemovitostí bude podán po složení celé kupní ceny. 

Zodpovídá: IMŽP 
Pro: 19 Proti: 0 Zdržel se: 0  

11/02/2006 
ZM neschvaluje prodej domu č.p.204 s pozemkem st.p.č.271/2 v k.ú. Police nad Metují panu Luboši 

Antlovi a paní Jitce Tomešové za jimi navržených podmínek : 
celková kupní cena 1.200.000,- Kč, bezúročné splátky kupní ceny - do 31.12.2015 ve výši 5.000,- Kč 
měsíčně, od 1.1.2016 do úplného zaplacení ve výši 10.000,- Kč měsíčně.  
Pro: 18 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nepřítomen: 1  

12/02/2006 
ZM pověřuje starostu jednat s panem Lubošem Antlem a paní Jitkou Tomešovou o směně části pozemku 
p.č. 266 o rozloze cca 40 m2 (označené v příloze jako č.1) za část městského pozemku st.p.č.271/2 o 
rozloze cca 90 m2 (označené v příloze jako č.3). v k.ú. Police nad Metují. Ze směny bude vyjmuta část 
pozemkové parcely označená v příloze jako č.2. 
Pro: 19 Proti: 0 Zdržel se: 0  

Průběh, komentář k usnesením: 

K usnesení č.2 - starosta informoval zastupitele o souhlasném stanovisku stavební komise a doporučení 

RM zahájit práce na změně č.2 ÚP města Police nad Metují. Od roku 2001, kdy bylo zahájeno 
projednávání změny č.1 ÚP města Police n.M. obdrželo město několik požadavků na změnu ÚP od občanů 
města a i ze strany města je nutné ÚP doplnit o několik změn. Od roku 2002 došlo také k některým 
změnám ve využití stávajících budov a tyto změny je nutné doplnit do ÚP a tím celý plán aktualizovat.  

K usnesení č. 3 - starosta seznámil zastupitele s novým zněním a uvedl, že předložená vyhláška 
nahrazuje vyhlášku č. 4/1995 o používání městských symbolů, která se dostala do rozporu se zákonem o 
obcích, neboť tato nová norma již nevyžaduje pro používání městského praporu souhlas města Souhlas 
města je zapotřebí pouze při použití znaku města vyjma městem založených nebo zřízených 
organizačních složek a právnických osob.  

K usnesení č. 4 - starosta citoval důvodovou zprávu o nutnosti schválení Dodatku č.2 ke smlouvě o 
poskytnutí půjčky na krytí nedostatku provozních prostředků. Celková půjčka byla na 580 tis. Kč, kdy v 
loňském roce bylo formou zápočtu splaceno 260 tis. Kč a v letošním roce se počítá se splacením částky 
320 tis. Kč nejpozději do 30.6.06. O proti původnímu znění smlouvy, kdy půjčka měla být uhrazena do 
20. 12. 2005 a úrok do 29. 12. 2005.  

Ing. V. Bučok - minulý rok byl ztrátový, ale v současné době jsme schopni zaplatit zbývající částku ještě 
před termínem.  

J. Kosinková - tento příjem je součástí schváleného rozpočtu pro letošní rok.  

K usnesení č. 5 - starosta informoval o závěrech učiněných komisí výběrového řízení na přidělování 
půjček z Fondu rozvoje bydlení (19.4.06). Členy komise byli p. Z. Dostál, L. Pivnička, J. Škop a J. 

Kosinková. Příjem žádostí byl stanoven na období 10.3. - 31.3.05 a v tomto termínu byla přijata pouze 1 
žádost, která byla komisí doporučena ZM ke schválení. Zůstatek FRB je k 1.1.06 o celkové výši 423 
668,21 Kč.  

K usnesení č. 6 - starosta seznámil zastupitele o postupu města při stanovení základu pro daň z příjmu 

za rok 2005 a podaném přiznání k této dani na FÚ v Náchodě dne 30.3.06. Obec o dani jen účtuje, 
neprovádí se bankovně.  

K usnesení č. 7 - starosta toto usnesení doplnil o informaci, že se jedná o pozemek v lokalitě k 
Bezděkovu po levé straně, částečně v ochranné zóně vysokého napětí, je neudržovaný, město jej hodlá v 
budoucnu zčásti zalesnit.  

K usnesení č. 8 - starosta uvedl, že návrh smlouvy na zřízení věcného břemene projednala stavební 
komise a Osadní výbor Pěkov, obě strany se vyjádřily kladně. Již v budoucnu byla tato lokalita nabídnuta 
všem třem operátorům, kteří neprojevili zájem o umístění základnové stanice. V současné době je 
zřejmé, že i tyto okrajové části jsou pro ně důležité.  



K usnesení č. 11, 12 - starosta seznámil zastupitele s písemným stanoviskem ředitele SÚS KHK ing. I. 

Kopáčka. V současné době již SÚS nepočítá s odkupem části nemovitosti RD čp. 203 manželů L. Antla a 
J. Tomešové, protože byla zásadně přepracována projektová dokumentace na uvedenou akci, a v místě 
předpokládaného výkupu je navrhována okružní křižovatka. Tato změna minimalizuje zábor nemovitosti 
manželů L. Antla a J. Tomešové, nevyžaduje zábor části budovy čp.203 (část skladu) a zábor snižuje z 
původních 85 m2 na cca 40m2, následně tedy nevyžaduje ani poskytnutí náhradních sklad. prostor za 
zábor části skladu nábytku. Manželé byli osobně dne 24.4.06 seznámeni pracovníky SÚS KHK s tímto 
řešením a současně byli požádáni o jejich stanovisko k navrhované změně a o stanovisko k žádosti o 
odprodej části jejich pozemku cca 40 m2. Na základě jejich zamítavého stanoviska je stavba přeložky 
silnice II/303 v tomto úseku zastavena a do vyřešení majetkových vztahů nebude pokračovat. SÚS KHK 
navrhuje městu, aby realizovalo směnu části pozemku za městským domem čp. 204 za pozemek 
manželů L.Antla a J. Tomešové nutný pro uskutečnění stavby přeložky. Vše je zakresleno na přiložené 
mapce. SÚS KHK závěrem tohoto dopisu žádá město o pomoc a pokud ani město neuspěje, bude 

jediným řešením zahájit vyvlastňovací proces na základě nového zákona. Jiné technické řešení není 
možné a další změna v PD je nereálná.  

J. Hauk - město jedná s p. Antlem a pí J. Tomešovou již dva roky, díky nim se stavba opozdila o celý rok. 
Změnou PD v souvislosti se stavbou Penny Marketu a na základě doporučení dopravní Policie ČR byla 

zahájena stavba kruhového objezdu vedle firmy Pejskar a spol. Tato I.část přeložky bude letos 
dokončena. Problém je ve II. částí směrem od V. Petrovic, kde se stavba dotýká nemovitosti manželů L. 
Antla a J. Tomešové. Město kvůli požadavkům manželů na náhradní prostory odkoupilo sousední 
nemovitost čp. 204 za cenu 1,7 mil. Kč a nabídlo jim ji k prodeji. Jejich návrh odkoupit uvedenou 
nemovitost za cenu 1,2 mil. Kč s dlouholetým splátkovým kalendářem by znamenal pro město značnou 
finanční ztrátu. V současné době se situace změnila a nebude třeba vykupovat část skladu pouze malou 
část pozemku. Odmítají-li pan Antl s paní Tomešovou dále jednat, znamená to, že stavba přeložky v 
hodnotě 66 mil. Kč bude zastavena a nemůžeme počítat s žádnými dalšími investicemi (oprava 
komunikace Na Babí v hodnotě 28 mil. Kč) ze strany SÚS KHK, pokud se tento problém nevyřeší.  

Z. Kadidlo - město se i nadále bude pokoušet s oběma manžely jednat o možné směně a pokusí se najít 
řešení, nový zákon o vyvlastnění bude platný od 1.1.2007.  

Z. Dostál - proč schvalujeme usnesení č. 11/02/2006, když k tomuto prodeji nedojde, není to zbytečný 
postup.  

Ing. J. Vlček - tento postup je nutný, protože záměr prodeje byl vyvěšen na úřadní desce města a ZM 
musí rozhodnout zda se bude realizovat.  

K. Knittel - jak město hodlá naložit s nemovitostí čp. 204, v zájmu dokončení přeložky souhlasím s 
prodejem, nespoléhal bych na vyvlastnění a prodal bych se ztrátou výše uvedeným manželům.  

Z. Dostál - je to nepřijatelné a město nemůže za tak nevýhodných a ztrátových podmínek tuto 
nemovitost prodat. Zaráží mě, že po 2 letech čekání se našlo řešení a přeprojektovala se celá přeložka, 
tuto variantu jsme navrhovali již tenkrát a ze strany SÚS KHK byla zamítnuta.  

J. Hauk - situace se nyní změnila, přesto bych dům čp. 204 prodal i se ztrátou manželům L. Antlovi a J. 
Tomešové než čekat roky na vyvlastnění.  

Z. Kadidlo - pokud nedojde k prodeji výše uvedeným manželům bude tato nemovitost nabídnuta dalším 
zájemcům.  

P. Scholz - nesouhlasím s prodejem za těchto podmínek, je to vůči ostatním majitelům již vykoupených 
nemovitostí neférové jednání ze strany města. Proč odpovědnost za výkup a směnu opět kraj přehodil na 
město.  

Z. Kadidlo - pokud se s nimi nedohodneme musíme čekat na vyvlastnění a tím ztratíme spoustu času. 
Jiné řešení v PD není možné, protože by zasáhlo již do výstavby nového RD pana Čižinského.  

L. Bořek - pouze bych to shrnul, od počátku mají manželé L. Antl a J. Tomešová trumfy v ruce. Je to 
jejich majetek a oni mají právo si s ním naložit dle svého uvážení a udělají vše proto, aby obchvat nikdy 
nebyl. Přistoupili jsme na všechny jejich požadavky a stejně jsme neuspěli, byli jsme jako loutky. Teď je 
pro ně finanční situace ještě nevýhodnější, neboť přijdou o 0,6 mil. Kč za sklad. Mám pochybnosti, že 
město v jednání uspěje, ikdyž současné řešení respektuje podmínku, aby zásah do soukromého majetku 
byl co nejmenší.  



Ing. J. Vlček - existuje i jiná alternativa, neprodávejme jim se ztrátou dům, který stejně nepotřebují, ale 

dejme jim hotově 0,5 mil. Kč a dům si nechme. Nevěřím na dohodu a ani v to, že jim jde o podnikání v 
našem městě.  

J. Seifert - v jakém stadiu je rekonstrukce komunikace kolem kostela ve směru Na Babí.  

J. Hauk - SÚS HKH již nechce řešit obdobný problém jaký mají v současné době v Č. Skalici a dokud se v 
Polici n.M. nevyřeší přeložka nebudou zde začínat jiné stavby.  

Diskuze, informace: 
 
Z. Kadidlo 
Rekonstrukce Pellyho domu probíhají dle časového harmonogramu, v současné době se zhotovuje 
podloží základu pro jeviště, nemovitost p. Tůmy již byla odstraněna. Byli podepsány Podmínky k 
Rozhodnutí o účasti stát. rozpočtu a strukturálních fondů EU na financování projektu. Město v nejbližší 
době očekává oznámení limitu o dotaci ze státního rozpočtu na Pellyho dům. Proběhlo jednání s 

majitelem novinového stánku p. Šefcem o možnosti přemístění stánku. Stavební komise zamítla návrh p. 
Šefce o přemístění stánku do parku u autobusového nádraží a navrhla místo po veřejných záchodcích.  

 Přestavba 9b.j. z býv. internátu zem. učiliště pokračují dle plánu, v říjnu by mělo dojít k předání stavby a 

v měsíci listopadu k nastěhování.  

 Přeložka silnice II/303 se realizuje, proběhl další kontrolní den, kde se řešila příprava kruhového objezdu, 

VO, VR, chodníky a další nevyjasněná situace kolem odkupu a směny pozemku manželů L. Antla a J. 
Tomešové.  

 Bylo předáno staveniště firmě STRABAG a.s. k započetí stavby „Úprava parkovišť a místní komunikace na 

Hvězdu". Firma bude nejprve realizovat stavbu dolejšího parkoviště, dojde k výřezu stromů na trase, 
proběhlo místní šetření, kde se řešila problematika vpustí a propustek (přívalové deště).  

 S firmou A+R s.r.o., která zajišťuje výstavbu Penny marketu byla podepsána smlouva o budoucí kupní 
smlouvě na pozemky, projektová dokumentace k územnímu řízení je hotová a měl by být podán návrh 

na vydání ÚR .  

 Město obdrží od společnosti SHL dividendu ve výši 10% z majetkového podílu v této společnosti, jedná 
se cca o částku 100 tis. Kč.  

 Zastupitelé obdrželi návrh na rozdělení částky z VHP k připomínkování. Své návrhy nám předejte do 

20.5.06, ty potom budou projednány v RM a dále předloženy ke schválení ZM v měsíci červnu.  

 O.P.S. Merkur obdržela od KHK dotaci ve výši 100 tis. Kč na svoji činnost (zřízení muzea Merkur).  

 Město obdrželo nabídku od jednatele společnosti MILPO s.r.o. na odkupu nemovitosti této obchodní 
společnosti, která k 31.12.06 ukončí své obchodní aktivity a svůj majetek rozprodá.  

 Obdrželi jsme zápis z jednání Dobrovolného svazku měst a obcí pro plynofikaci CHKO Broumovsko, kde v 

bodě 2 se uvádí, že rozhodnutím ministerstva financí ze dne 15.2.06 bylo vyhověno žádosti o prominutí 
uložených sankcí za nesplnění podmínek dotace na plynofikaci CHKO Broumovsko a to v plné výši.  

 JUDr. Sedláčková městu předala dvě odvolání, a to odvolání B. Erbena a B. Riegera ve sporu o odměnu 

jednatelů Ts s.r.o. a odvolání žalobkyně M. Votrubové ve věci určení vlastnického práva k nemovitosti a 
pozemkům.  

 Seznámení s dopisem manželů Bittnarových ve věci sousedských vztahů a zhoršených podmínek bydlení.  

 
J. Bittnarová - prosím zastupitele o zvážení této problematiky, protože se jedná o lokalitu, kde je 
soustředěno nejvíce romských rodin na nejmenší možné ploše. Rušení nočního klidu, nepořádek, věčné 
dohady, vnikaní na cizí majetek atd. jsou hlavní příčinou naší stížnosti. Nejvíce nám ztrpčují život rodiny 
Marcinových a Štědroňských, které jsou našimi přímými sousedy. Měla bych čtyři možná řešení:  

1/ Ať město najde náhradní bydlení pro tyto dvě rodiny. 
2/ Postavení protihlukové stěny. 
3/ Jsme ochotni koupit tento dům. 
4/ Město ať od nás odkoupí náš stávající dům a my si koupíme nový v jiné lokalitě.  

J. Hauk - manželé Bittnarovi velmi dobře znám, jsou to pracovití lidé, kteří mají kolem svého obydlí 
pořádek a krásně udržovanou zahradu. Město by jim mělo pomoci. Sám jsem byl svědkem rozházených 
popelnic, které jsem několikrát rovnal. Je pravda, že v bytech v této ulici dochází nekontrolovaně k 
nárůstu neevidovaných nájemníků.  

I. Seidlmanová - co tady zaznělo vůči městu není úplná pravda, musím se ohradit proti tvrzení, že 
problematiku bydlení sociálně slabších rodin v 17. listopadu neřešíme. Jak bytová komise, tak sociální 
odbor situaci sleduje. Několikrát zde byla provedena místní šetření. Obě jmenované řádně platí. Celou 



tuto lokalitu máme zmapovanou, nebydlí zde žádné černé duše. Jsme si vědomi, že situace není úplně 

bezproblémová a chápeme manžele Bittnarovi, ale i oni musí pochopit nás, že se snažíme situaci 
usměrňovat a řešit. I kdyby se nám podařilo problémové občany umístit do jiných lokalit ve městě, tak 
zase tam narazíme na odpor občanů, kteří nesouhlasí s jejich umístěním. V současné době řešíme 
problém, kdy matka - vdova s druhem a třemi dětmi, čtvrté na cestě, má dluhy na nájmu dosahující 
desítky tisíc korun. Díky sociálním dávkám není v tíživé finanční situaci tzn., že základní příjmy v této 
rodině jsou, ale nájemné neplatí. Poraďte co má město s takovou neplatičkou dělat.  

I. Kejdanová - za sociální odbor mohu konstatovat, že při našich častých kontrolách v této lokalitě jsme 
neshledali žádné závažné nedostatky. O děti je postaráno, mají uklizeno a uvařeno, bohužel rušení 
nočního klidu není v naší kompetenci, v tom případě musí zasáhnout jiný orgán.  

V. Petr - doporučuji častější výjezdy příslušníků MP do této ulice a na základě telefonických stížností 
okamžité řešení situace.  

P. Scholz - všichni trochu řádní občané se z této lokality stěhují, nedá se tam normálně žít, dohoda není 

možná. Zapotřebí je neustálá kontrola a okamžitá sankce, jedině tak, jsme schopni tyto lidi udržet pod 
kontrolou.  

Ing. J. Kříž - došlo k zaregistrování O.P.S Merkur a v neděli 7.5.2006 bude slavnostně zahájen provoz 
muzea Merkur pod záštitou předsedy vlády ČR Ing. J. Paroubka, který přijal pozvání a osobně se 

zúčastní. Dále přijal pozvání hejtman KHK Ing. P. Bradík a další významné osobnosti. Generálním 
sponzorem je fa Dagis, velký dík také patří vedení města Police n.M, Královéhradeckému kraji, který 
poskytl dotaci ve výši 100 tis. Kč a sběrateli Jiřímu Mládkovi. Věřím, že muzeum Merkur bude lákavou 
atrakcí pro turisty a tím se zvýší návštěvnost našeho města a toho regionu.  

V. Petr - z čeho vycházela RM při schvalování parametrů veřejné obchodní soutěže na dodavatele stavby 
„4b.j. v podkroví - stav. úpravy Police n.M., U Damiánky čp. 268", kde je kritériem pro přihlášení se do 
soutěže nutný min.obrat ze stav. prací 100 mil. Kč/rok. Tím jsou všechny malé místní firmy vyřazeny z 
možnosti zúčastnit se soutěže.  

Z. Kadidlo - firma KERSON s.r.o. Dobré, která v současné době provádí rekonstrukci Pellyho domu má 
tento roční obrat a také vlastní certifikát systému řízení jakosti dle norem ČSN ISO 9000, který je pro 
zakázku nezbytný. RM stanovila pro stavbu 4 b.j. shodné podmínky jako při VŘ na rekonstrukci celého 
Pellyho domu.  

P. Scholz - kdo uklidí nepořádek po těžbě dřeva v lokalitě starého parku ke Žďěřině, kde se odtěžila 
značná část kvalitního dřeva a zůstal pouze nepotřebný odpad, dále znovu upozorňuji na nevyhovující 
stav svahu podél cyklostezky k Petrovicím, kde se každou chvíli uvolňují kameny a ohrožují dopravu a 
chodce.  

Ing. J. Troutnar - o této problematice víme, větve budou včas odstraněny, již jsou dobrovolníci, kteří o 
toto dřevo mají zájem a vše odklidí.  

pí Nožková - pamatovala O.P.S. Merkur také na potomky p.Vancla (vynálezce Merkuru) při zakládání této 
společnosti.  

Ing. J. Kříž - jsme s nimi ve spojení a čerpáme od nich z rodinné kroniky pro tisk publikace.  

Jednání bylo ukončeno v 19. 00 hodin.  

Zápis vyhotoven 5.5.2006 

1. ověřovatel : ........................................  

Starosta města : ...........................................  

Kadidlo Zdeněk  

2. ověřovatel : .........................................   


